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§ 16    

Anmälan av tillkommande ärenden och övriga frågor 

Sammanfattning 

Per Almberg (M) frågar hur det ser ut med larm på nämndens lokaler med 
hänsyn till det inbrott som skett på badhuset i Hudiksvall.  

Per Almberg (M) frågar hur förvaltningen resonerar kring att 
Demokrativerkstaden har tvingats ställa in tillfällen då skolklasser inte anmäler 
sig.  

Kent Sjöberg (KD) frågar om nämnden kan få en lägesbeskrivning om hur 
utredningen kring Fritidsbanken fortskrider. 

 

Svar ges i § 33  
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§ 17 Dnr KOF-2023-000020 - 102 

Val av ersättare till kultur- och fritidsnämndens 

arbetsutskott 2023–2026  

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att välja Kent Sjöberg (KD) till ersättare i kultur- och fritidsnämndens 
arbetsutskott. 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag KF 2024 02-26 § 7 Begäran om entledigande från uppdrag 
som ledamot i Kultur- och fritidsnämnden, Anders Schmidt (KD). 
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§ 18 Dnr KOF-2023-000015 - 102 

Val av representant till Demokrativerkstad från 

oppositionen 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att välja Kent Sjöberg (KD) till ordinarie representant för 
Demokrativerkstaden.  

Sammanfattning 

Övriga representanter i Demokrativerkstaden är Emelie Gustafsson (M) som 
ordinarie samt Najib Bege (S) och Marita Haals Skoog (V) som ersättare.
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§ 19 Dnr KOF-2024-000002 - 042 

Ekonomisk rapport 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att godkänna den ekonomiska rapporten per 29 februari.  

Sammanfattning 

Förvaltningschef Anna Lindqvist redogör för utfall per 29 februari 2024,  
570 tkr.  

Förvaltningschefens kommentarer 

Generellt: 
Personalomkostnaderna, dvs sociala avgifter och liknande, kommer att bli 
högre än budget. Kommunstyrelsen har aktiverat den så kallade RUR:en vilket 
innebär att nämnderna tillåts göra ett visst underskott med anledning av detta. 

Enheterna:  

Bidrag och stöd – utbetalningen av bidraget till allmänna samlingslokaler sker i 
mars. 

Kulturskola – Personalkostnaderna är högre än budget. Utredning pågår. 
Samtliga medarbetare är budgeterade så avvikelsen bör ha en teknisk orsak.  

Resurscentrum för teknik och naturvetenskap – Den stora avvikelsen beror på 
flera olika saker, exempelvis: Kostnader som ska gå på byggprojektet har 
hamnat fel. Hyran är felperiodiserad. Dessa saker kommer att rättas till i 
marsrapporten. 

 

Ordförande tackar för informationen.  

 

Beslutsunderlag 

Ekonomisk uppföljning 2024–02 
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§ 20 Dnr KOF-2023-000037 - 042 

Verksamhetsrapport helår 2023 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att godkänna kultur- och fritidsnämndens verksamhetsrapport för helåret 2023 

Sammanfattning 

Förvaltningschef Anna Lindqvist föredrar ärendet. 

Kultur- och fritidsnämndens Verksamhetsrapport helår 2023 presenterar och 
analyserar det ekonomiska resultatet och beskriver personalsituationen. 
Rapporten analyserar även nämndens kvalitativa åtagande och måluppfyllelse 
under året. 

Nämnden redovisar ett negativt ekonomiskt resultat (-463 tkr) med stora 
positiva respektive negativa avvikelser i förvaltningens olika enheter. Det är 
biblioteken som har haft de största ekonomiska problemen under året. Det har 
varit flera samverkande orsaker som påverkat ekonomin negativt. En aspekt är 
att verksamheten inte har hunnit ställa om ekonomin i relation till sitt stora 
utvecklingsarbete. De ekonomiska förutsättningarna för biblioteket har 
hanterats i budgetarbetet och kommer att rättas till under 2024. 

Under året har det funnits en oro för resultatet för badhusen som till stor del är 
beroende av intäkter från besökare. Tack vare att medarbetarna på baden gjort 
ett stort jobb, dels i samband med de stora översvämningar som inträffade på 
badet i Hudiksvall, dels för att vidareutveckla verksamheten och locka fler 
badande, har man ändå i stort sett klarat att hålla budgeten. 

Det har varit en positiv utveckling inom kultur- och fritidsnämndens 
målområden. Ett exempel som fått genomslag i hela förvaltningen är nämndens 
uppdrag inom området demokratiarbete och mänskliga rättigheter samt 
integrationsprojektet Samverkan Gävleborg 2022. Detta har lett till att fler 
medarbetare med kompetens inom området social hållbarhet knutits till 
förvaltningen. Ett ökat fokus på frågorna i hela förvaltningen har bidragit till en 
positiv verksamhetsutveckling och måluppfyllelse. 

De senaste åren har varit omvälvande för föreningslivet. Pandemin och 
inflationens påverkan skiljer stort mellan föreningarna. Den mest oroande 
trenden är att många barn som var i åldern att börja idrotta under pandemin 
inte har hittat till idrotten efter pandemin. Flera föreningar har haft problem att 
få in ledare efter pandemin. Inflationen och höga elpriser har lett till problem 
för föreningar med stora omkostnader. Kultur- och fritidsnämnden har i några 
fall stöttat dessa föreningar med förskottsutbetalningar av bidrag och något 
extra bidrag.  
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Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag 2024-03-06 § 17 Verksamhetsrapport 2023 

Tjänsteutlåtande - Verksamhetsrapport helår 2023 

Verksamhetsrapport helår 2023 2024-02-12 

Beslutet skickas till 

Enhetscheferna 

Kommunikationsenheten 
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§ 21 Dnr KOF-2023-000191 - 008 

Internremiss: Motion om införande av ett föreningsråd i 

Hudiksvalls kommun 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att anta yttrandet och skicka det till kommunledningsförvaltningen. 

Reservationer 

Lisa Östberg (C) reserverar sig mot beslutet.  

Sammanfattning 

Fritidsutvecklare Richard Karlsson föredrar ärendet.  

Kommunledningsförvaltningen önskar yttrande från kultur-och fritidsnämnden 
gällande motion från Jesse Ljung (C) och Sven Bergström Trolin (C) om 
införande av ett föreningsråd i Hudiksvalls kommun. 

Motionen föreslår att Hudiksvalls kommun inför ett föreningsråd som kan ge 
föreningar rådgivning i deras arbete med att utveckla planer och mål, 
ekonomisk planering och hållbarhet samt marknadsföring och kommunikation. 
Det bör också vara en ambition att på sikt inrätta en föreningsbyrå som kan ge 
konkret service och vara föreningslivet behjälpligt på olika sätt. Kultur och 
fritid har en rådgivande roll till föreningar inom kultur, fritid, friluftsliv, 
allmänna samlingslokaler och evenemang. Därmed arbetar kultur- och 
fritidsförvaltningen med de frågor som motionen föreslår för de föreningarna. 
Arbetet med de föreningarna varierar dock utifrån de stöd dom efterfrågar. 

Utdrag ur kultur och fritidsnämndens nämndsplan: 

•”stöd till föreningar inom kultur, fritid, friluftsliv, allmänna samlingslokaler och 
evenemang. Den ansvarar för strategiska kultur- och fritidsfrågor, samordning 
av friluftsfrågor samt kommunövergripande frågor inom social hållbarhet, 
folkhälsopolitik och ungdomsinflytande.” 

Kultur och fritidsförvaltningens förvaltningsledning ansvarar för: 

• ”Kultur- och fritidsförvaltningen driver strategiska kultur- och fritidsfrågor. 
Detta arbete sker exempelvis genom rådgivning och stöd till olika kultur- och 
fritidsaktörer. Förvaltningen har en samordnande roll i kultur- och fritidsfrågor 
mellan föreningar, samt mellan kommunala förvaltningar, kommunala bolag, 
institutioner och privata aktörer.” 

Föreningar kan också ha tillgång till andra organisationer som har rådgivande 
funktioner som exempelvis RF-SISU, Folkets hus och parker, Region 
Gävleborg och olika bildningsförbund.  
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Den samlade bedömningen från kultur- och fritidsförvaltningen är att motionen 
bör avslås.  

Beslutsgång 

Lisa Östberg (C) yrkar på att ej anta yttrandet och yrkar istället på att motionen 
ska bifallas.  

Ordförande ställer proposition mellan arbetsutskottets förslag att anta yttrandet 
mot Lisa Östbergs (C) förslag att ej anta yttrandet och istället bifalla motionen 
och finner att nämnden beslutar enligt arbetsutskottets förslag att anta 
yttrandet.  

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag 2024-03-06 § 26 Internremiss: Motion om införande av ett 
föreningsråd i Hudiksvalls kommun 

Tjänsteutlåtande - Internremiss: Motion om införande av ett föreningsråd i 
Hudiksvalls kommun  

Motion - Inför ett föreningsråd i Hudiksvalls kommun 

Beslutet skickas till 

Kommunledningsförvaltningen 
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§ 22 Dnr KOF-2024-000055 - 805 

Inrättande av utvecklingsbidrag för fritidsföreningar 

med LOK-stöd 

 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att inrätta ett Utvecklingsbidrag för fritidsföreningar med kommunalt  
LOK-stöd samt,  

att bidraget finansieras via de ökade anslaget för föreningsbidrag 

Sammanfattning 

Fritidsutvecklare Richard Karlsson föredrar ärendet.  

Kultur- och fritidsförvaltningen gör kontinuerligt översyn av de bidrag som 
finns inom kommunen och föreningslivets behov. De senaste åren har drabbat 
föreningslivet inom fritid negativt genom minskat antal aktiva, ledare och ökade 
kostnader m.m. De negativa konsekvenserna leder till att föreningslivet får 
svårare att bedriva verksamhet och behöver arbeta med kreativa lösningar. 

I dialogen med föreningslivet och arbetet kopplat till dom idrottspolitiska 
viljeinriktningarna efterfrågade föreningslivet bättre förutsättningar att kunna 
anpassa sig och möta kommuninvånarna på kreativare sätt genom ex 
översättning av material, ekonomiska medel för uppstarten av nya grupper, 
inköp av specialutrustning för parasportverksamhet, aktiviteter utanför 
ordinarieverksamhet m.m.  

Hudiksvalls kommun idag har idag ett bidrag för verksamhet genom det 
kommunala LOK-bidraget. Bidraget har en god funktion för långsiktigt 
återkommande aktiviteter men skapar inte förutsättningar för tillfälliga 
aktiviteter eller uppstart av nya aktiviteter.  

Kultur och fritidsförvaltningen föreslår därför ett inrättande av ett 
utvecklingsbidrag inom fritid för att främja utveckling av eller nya 
föreningsverksamheter för föreningar som rapporterar barn- och 
ungdomsaktiviteter 

Bidragsreglemente  

* Bidraget beviljas för nya föreningsverksamheter eller utveckling av befintliga 
aktiviteter 

* Föreningen uppbär kommunalt lokalt aktivitetsstöd (Kommunalt LOK-stöd) 

* Bidrag kan beviljas upp till 5 000 kr 
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* Bidraget kan inte beviljas till löpande driftkostnader  

* Bidraget kan inte beviljas till befintliga eller ordinarie verksamheter 

Ansökningsprocess 

Ekonomiska medel tillsätts februari och augusti. När avsatta medel är 
förbrukade stängs ansökan.   

Förvaltningens motivering  

Förvaltningen bedömer att föreningslivet får allt svårare att hitta och behålla 
medlemmar och ledare. Inom kommunens föreningsliv finns kunskaper och 
idéer för hur dom skulle kunna arbeta med sina utmaningar. Genom att inrätta 
ett bidrag med fokus på utveckling som kan användas kreativt och 
lösningsfokuserat bedömer förvaltningen att aktiviteten i föreningslivet och 
kommunen skulle öka.  

I kultur och fritidsnämndens budget finns avsatta medel för föreningslivet som 
tidigare används för att stötta föreningar med en ansträngd ekonomi. 
Kostnaderna hos föreningarna fortsätter att öka och vi behöver arbeta 
tillsammans med föreningslivet inom fritid för att hitta andra arbetssätt. Vi kan 
genom ett utvecklingsbidrag skapa möjligheter och incitament för föreningslivet 
att hitta lösningar och möjligheter.  

Förvaltningen föreslår att 200 000 kr av de avsatta medlen för föreningsbidrag 
prioriteras till Utvecklingsbidraget. Att medel tilldelas i två perioder, 100 000 kr 
i februari och 100 000 kr i augusti, för att ge en jämnare fördelning mellan 
föreningarnas olika säsongen. Att bevilja max 5 000 kr gör att flera föreningar 
kan beviljas beslut och bedömningen är att bidragsnivån bör öka 
föreningsaktiviteterna. 

Konsekvenser 

Bidraget ökar den sociala och ekonomiska hållbarheten genom att föreningar 
får förutsättningar till att exempelvis inkludera fler målgrupper, förhindra 
avhopp, nya typer evenemang eller popup verksamheter.   

Instiftande av ett bidrag för ändamålet ger kommunen en opartiskhet gentemot 
föreningarna inom fritid.  

Att prioritera medel från kultur och fritidsnämnden som tidigare används för 
att stötta ekonomiskt utsatta föreningar kan leda till en högre återhållsamhet vid 
eventuella oförutsedda händelser. Bidraget ger dock möjligheter för 
föreningarna att skapa andra inkomstkällor.  

Beslutsgång 

Per Palm (C), Kent Sjöberg (KD) och Emelie Gustafsson (M) yrkar bifall till 
förslaget.  
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Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag 2024-03-06 § 29 Inrättande av utvecklingsbidrag för 
fritidsföreningar med LOK-stöd 

Tjänsteutlåtande - Inrättande av utvecklingsbidrag för fritidsföreningar med 
LOK-stöd 

Beslutet skickas till 

Fritidsutvecklare Richard Karlsson 

RF-SISU Gävleborg 
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§ 23 Dnr KOF-2024-000065 - 805 

Uppdaterade regler för ungkulturpengar 2024 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att uppdatera regler för ungkulturpengar enligt förslag nedan: 

• Målgruppen för bidraget är ungdomar mellan 13 och 20 år folkbokförda i 
Hudiksvalls kommun. Den som söker stödet och genomför arrangemanget gör 
det som privatperson. En ansökan kan omfatta max 10 000 kr. En sökande kan 
beviljas ungkulturpengar högst två gånger om året och bara en gång för ett och 
samma projekt. 

• Förutsättning för ansökan ska vara ett projekt, det måste alltså ha en tydlig 
början och slut.  

• Projektet ska vara publikt och tillgängligt för allmänheten. Det får inte vända 
sig till en mindre grupp människor eller vara ett privat evenemang. 

• Den sökande kan inte avlöna sig själv eller skänka bidraget till välgörenhet. 

• Projektet utgår inte för att täcka utgifter för inventarier (till exempel datorer 
eller filmkameror)  

• Projektet kan inte användas för att täcka förluster eller utgifter i ett projekt 
som redan är genomfört. 

• Projektet finansierar inte verksamheter som anordnas i kommunala 
förvaltningars egen regi eller andra institutioners ordinarie verksamhet. 

• Kontanta medel delas ut i samband med beslut alternativt som betalning av 
faktura eller rekvisition. 

Sammanfattning 

Kulturutvecklare Mélanie Platzgummer föredrar ärendet. 

Målet med ungkulturpengar är att stimulera ungdomars kreativitet och ska ge 
verksamheter som präglas av mångfald och variation. Den sökande kan idag 
vara mellan 13 och 25 år och söka om max 10 000 kronor. Verksamheten eller 
arrangemanget måste vara offentligt och riktat till ungdomar. Det ska 
genomföras inom Hudiksvalls kommun. Regelverket lutar sig idag till stor del 
på förvaltningens allmänna bestämmelser för kulturbidrag som i huvudsak är 
utformade för föreningslivet. Bidrag utgår idag ej som kontanta medel, utan 
som utbetalning mot uppvisande av kvitto för utlägg alternativt betalning av 
faktura/rekvisition för de omkostnader som beviljats. Att bidraget ej utgår som 
kontanta medel förutsätter ofta möjlighet till egen finansiering av inköp inför 
arrangemang vilket fungerar exkluderande. Även det breda åldersspannet på 
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sökande i kombination med enkla ramar gör att bidraget haft svårt att rikta sig 
mot en tydlig målgrupp.   

Förvaltningens motivering  

Bidraget utgår idag ej som kontanta medel och ställer ofta krav på tillgång till 
egen finansiering. Uppdateringen ger alla barn och ungdomar mellan 13 och 20 
år större möjlighet att söka bidraget oavsett ekonomiska förutsättningar i 
hemmet och blir därmed en ingång till att engagera sig i och utveckla 
Hudiksvalls kulturliv  

Beslutsgång 

Emelie Gustafsson (M) yrkar bifall till förslaget.  

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag 2024-03-06 § 25 Uppdaterade regler för ungkulturpengar 2024 

Tjänsteutlåtande - Uppdaterade regler för ungkulturpengar 2024 
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§ 24 Dnr KOF-2024-000017 - 042 

Budgetäskande 2025 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att äska medel till följande investeringar 2025: 

* de årliga investeringsmedlen på 400 000 kronor till inventarier kvarstår enligt 
plan 

* 800 000 kronor till inventarier fritidsgård Iggesund 

att skapa beredskap på 5-års sikt för 

• badhus 

• kombinerad idrotts- och matchhall  

att äska medel till följande ökade driftskostnader 2025 och framåt 

• ökade internhyror 

• ökade personalomkostnader 

Sammanfattning 

Förvaltningschef Anna Lindqvists kommentarer till äskandena: 

I budgeten är 400 000 kronor avsatta årligen för investeringsmedel till 
inventarier i kultur- och fritidsförvaltningen. Bakgrunden till denna budgetpost 
är att det finns ständiga behov av att utveckla de cirka 50 anläggningar som 
nämnden ansvarar för, exempelvis med matchur, ljudanläggningar, sarger, mål, 
möbler, med mera. 

Fritidsgården i Iggesund är inrymd i externa lokaler. I samband med att den nya 
skolan byggs i Iggesund kommer det att frigöras utrymme i kommunens lokal, 
Timmerstocken. En flytt av fritidsgården till Timmerstocken skulle bli en 
besparing för kommunen. Dessutom skulle det innebära bättre förutsättningar 
för samarbeten mellan fritidsgården och biblioteksfilialen som finns i samma 
byggnad. Vid en flytt kommer det att uppstå behov av nya inventarier och vissa 
anpassningar av lokalerna. Det är oklart när skolan kan lämna lokalerna, 
tjänstemän på tekniska förvaltningen tror att det kan bli aktuellt under 2025. 

I kultur- och fritidsnämndens nämndsplan finns visionen om ett nytt badhus. 
Då de befintliga badhusen börjar bli gamla och att det tar cirka 5 år att planera 
och projektera för ett nytt badhus behöver kommunen ha beredskap för om 
och hur ett nytt badhus ska uppföras. 

I kultur- och fritidsnämndens nämndsplan finns visionen om en ny idrottshall. 
Utvecklingen inom idrotten i Hudiksvall har lett till att föreningslivet har behov 
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av en idrottshall i form av en matcharena. Basketen har blivit större och 
behöver utrymme för sina matcher. Strands damer kommer att kvala och har 
goda möjligheter att gå vidare till allsvenskan. Dessutom finns det just nu en 
oro för skicket på Idrottshallen i Hudiksvall.  

Kommunens internhyressystem är indelat i treårsperioder, där internhyrorna 
justeras utifrån ökade driftskostnader vart tredje år. I och med den höga 
inflationen på senare tid har tekniska förvaltningen förvarnat om att det 
kommer att bli förhållandevis höga hyreshöjningar 2025. Cirka ¼-del av kultur- 
och fritidsnämndens nettobudget är hyror. Stora hyreshöjningar kommer att slå 
direkt mot nämndens verksamhet. 

De senaste åren har personalomkostnaderna ökat dramatiskt. För 2024 har 
kommunstyrelsen beslutat att använda den så kallade RUR:en för att hjälpa 
nämnderna att hantera de ökade kostnaderna 2024. Behovet av kompensation 
för ökade personalomkostnader finns kvar även under 2025.  

Beslutsgång 

Emelie Gustafsson (M) och Lotta Beiersdorf (S) yrkar bifall till förslaget.   

Beslutsunderlag 

Tjänsteutlåtande - Budgetäskande 2025 

Beslutet skickas till 

Ekonomichefen 

Kommunstyrelsens ordförande 
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§ 25 Dnr KOF-2024-000066 - 806 

Förändrade taxor Hudiksvalls teater och KomTek 2025 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att införa nya taxor på Hudiksvalls Teater 

• halvdag, max fyra timmar:  

o Föreningstaxa, subventionerad 500 kronor 

o Föreningstaxa 700 kronor 

o Kommuntaxa 500 kronor 

o Normaltaxa 1 800 kronor 

• heldag: 

o Föreningstaxa, subventionerad 800 kronor 

o Föreningstaxa 1 200 kronor 

o Kommuntaxa 800 kronor 

o Normaltaxa 3 000 kronor 

att sänka taxan för kurser på KomTek till 330 kronor per deltagare samt; 

att beslutet gäller från och med 1 januari 2025. 

Sammanfattning 

Förvaltningschef Anna Lindqvist föredrar ärendet.  

Förvaltningen ser behov av att justera taxorna på Hudiksvalls Teater och på 
KomTek. Under 2023 och 2024 har ny teknik installerats i Hudiksvalls teater 
för att bättre anpassa lokalen till föreläsningar. För att ge möjlighet till fler att 
kunna hyra teatern vill förvaltningen införa en ny fyra timmarstaxa. 
Förhoppningen är att kommunala förvaltningar eller privata aktörer ska kunna 
ha kurser eller liknande när det nu finns projektor med filmduk, mikrofoner 
och myggor att använda. 

En jämförelse har gjorts med taxorna för Kulturhuset Glada Hudik och med 
Söderhamns teater och då ser man att nuvarande taxor för teatern är låga. Detta 
samt att utrustningen i lokalen har utökats motiverar att även övriga taxor höjs 
med mer än index för 2025 för att ligga mer i nivå med liknande lokaler. 
Hudiksvalls teater har dock ett mycket mindre utbud och sämre standard vad 
gäller servering, loger och publikstolar vilket gör att de föreslagna taxorna även i 
fortsättningen kommer att vara relativt låga.  
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I nya taxorna kommer det att ingå två timmar vaktmästarservice samt teaterns 
befintliga utrustning. Om hyresgästen behöver mer vaktmästartid finns det 
redan en taxa för extra personal i kultur- och fritidsförvaltningen. 

Efter pandemin har det varit svårt att fylla kurserna på KomTek. En förklaring 
kan vara att KomTek i Hudiksvall har bland de högsta avgifterna i landet. Höga 
avgifter för frivillig verksamhet för barn och unga ligger inte i linje med 
kommunens förhållningssätt vid övriga fritidsaktiviteter, exempelvis är vi en av 
de kommuner i landet som har en avgiftsfri kulturskola. Syftet med KomTeks 
frivilliga kurser är att öka den tekniska kunskapen och tekniska självförtroendet 
hos deltagarna. Långsiktigt jobbar verksamheten för kompetensförsörjningen 
hos företagen i kommunen. 

Förslaget innebär inte att avgiften tas bort. Kurserna på KomTek och 
kulturskolans frivilliga undervisning är organiserade på olika sätt. Kulturskolans 
undervisning löper på regelbundet år efter år för eleven. Kurserna på KomTek 
är avgränsade. De är öppna för 8 deltagare och pågår i femveckorsperioder på 
olika teman. Under en period pågår fyra kurser parallellt, på olika veckodagar. 
Kulturskolan har en rutin för hur man tar in nya elever när gamla slutar under 
terminen. På KomTek är det inte möjligt på samma sätt att ta in nya elever 
eftersom kursperioden är mycket kortare och sker i grupp.  

Under loven arrangerar KomTek gratis kurser. Efter pandemin har KomTek 
börjat med att minst en gång per termin arrangera en digital kurs, så elever 
utanför centralorten har möjlighet att delta i verksamheten.  

Beslutsgång 

Per Helander (C) yrkar på att attsatsen "fyra timmar" ändras till "halvdag, max 
fyra timmar". Per Almberg (M), Emelie Gustafsson (M) och Kent Sjöberg (KD) 
yrkar bifall till Per Helanders (C) förslag. 

Ordförande ställer proposition mellan arbetsutskottets förslag "fyra timmar" 
mot Per Helanders (C) förslag "halvdag, max fyra timmar" och finner att 
nämnden beslutar enligt Per Helanders (C) förslag.  

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag 2024-03-06 § 19 Förändrade taxor Hudiksvalls teater och 
KomTek 2025 

Tjänsteutlåtande - Förändrade taxor på Hudiksvalls Teater och KomTek 2025 

Beslutet skickas till 

Monica Sporrong, administratör 

Ulrika Ringnér, enhetschef badhus, hallar och teatern 

Åsa Forsman, enhetschef KomTek 
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§ 26 Dnr KOF-2024-000063 - 004 

Dokumenthanteringsplan revidering 2024 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att anta förslaget till bifogad dokumenthanteringsplan 

Sammanfattning 

Förvaltningschef Anna Lindqvist föredrar ärendet.  

Kultur- och fritidsnämndens dokumenthanteringsplan är en förteckning över 
de handlingstyper som förekommer i verksamheten och redogör för hur de 
olika handlingstyperna ska hanteras. Dokumenthanteringsplanen talar bland 
annat om hur handlingarna ska förvaras, vilka som ska bevaras eller gallras, 
tidpunkt för gallring och när handlingarna kan ställas av till kommunens 
centralarkiv. 

Dokumenthanteringsplanen behöver revideras kontinuerligt. Föreliggande 
förslag har uppdaterats då de av förvaltningens avtal som tidigare sparades i 
avtalsdatabasen nu sparas i Ciceron, dvs kommunens ärendehanteringssystem. 
Medarbetarnas friskvård hanterades tidigare med kvitton, nu hanteras den via 
Wellnet. Medarbetarnas anställningsavtal skickades tidigare till personalenheten, 
nu registreras de i Personic. Ett nytt avsnitt under rubriken ”kommunikation” 
beskriver hur förvaltningens bilder sparas.  

Beslutsgång 

Mikael Andersson (S) yrkar bifall till förslaget.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteutlåtande - Dokumenthanteringsplan revidering 2024 

Dokumenthanteringsplan Kultur- och fritidsförvaltningen reviderad 2024 

Beslutet skickas till 

Förvaltningssekreterare Siv  

Centraldiariet 
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§ 27 Dnr KOF-2024-000023 - 039 

Internkontrollplan 2024 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att följande rutiner ska ingå i kultur- och fritidsnämndens internkontrollplan för 
2024: 

• Arbetsmiljö: Välfungerade former för förvaltningens personalmöten.  

• Arbetsmiljö: Testas badhuspersonalens livräddningskunskap enligt rutinen? 

• Arbetsmiljö: Uppföljning av riskbedömningarnas handlingsplaner. 

• GDPR: Finns rutiner och följs de för lagringsminimering av e-tjänster. 

Sammanfattning 

Förvaltningschef Anna Lindqvist föredrar ärendet.  

Kommunfullmäktiges reglemente för internkontroll syftar till att säkerställa ett 
upprätthållande av en tillfredställande internkontroll.  

Enligt KL 6 kap. 6 § ska nämnden inom sitt område se till att verksamheten 
bedrivs i enlighet med de mål och riktlinjer som fullmäktige har bestämt samt 
de föreskrifter som gäller för verksamheten. 

De skall också se till att den interna kontrollen är tillräcklig samt att 
verksamheten bedrivs på ett i övrigt tillfredställande sätt.  

De risker som ska ingå i kultur- och fritidsnämndens internkontrollplan har 
analyserats i en risk- och väsentlighetsbedömning.  

Beslutsgång 

Mikael Andersson (S) yrkar bifall till förslaget.    

Beslutsunderlag 

Internkontrollplan 2024 

Risk- och väsentlighetsbedömning 
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§ 28 Dnr KOF-2023-000202 - 805 

Ansökan om investeringsbidrag till energisparåtgärder 

för Hudiksvalls missionsförsamlings lokaler på 

Kapellgatan 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att lämna nedanstående yttrande angående Hudiksvalls missionsförsamlings 
ansökan om energisparåtgärder till kommunstyrelsen.    

Sammanfattning 

Förvaltningschef Anna Lindqvist föredrar ärendet.  

Missionsförsamlingen Hudiksvall har inkommit med en ansökan om 
investeringsbidrag. Föreningen har gjort en utredning i syfte sänka 
energiåtgången i sina kyrkolokaler på Kapellgatan. Till sin hjälp har man haft 
kommunens energi – och klimatrådgivare. Utifrån utredningens resultat har 
man tagit fram åtgärdsplan för en investering. Enligt offerter uppgår denna 
investering till 1 285 000 kronor. Investeringen avser isolering, fönster och 
ventilation med återvinning. Föreningen söker statligt bidrag från Boverket med 
642 500 kronor och 385 500 kronor från Hudiksvalls kommun. Resterande del 
finansierar man med egen arbetsinsats och egna medel. Ärendet hanterades av 
kommunstyrelsens allmänna utskott 2024-02-15. Där beslutades att lämna över 
ärendet till kommunstyrelsen utan eget förslag i avvaktan på att ärendet 
kompletteras med ytterligare underlag. Kultur- och fritidsnämnden har fått 
ärendet för yttrande.    

Yttrande 

Hudiksvalls missionsförsamling får lokalt aktivitetsstöd från kultur- och 
fritidsnämnden till sin scoutverksamhet. Det är värdefullt för kommunen att det 
finns ett brett utbud av fritidsaktiviteter för barn och unga, där har frikyrkorna 
en viktig roll. Hudiksvall missionsförsamling är även representerade i 
kommunens nätverk för social hållbarhet. Kyrkorna har en tradition av att 
engagera sig i sociala frågor och bidrar på så sätt till den viktiga roll som 
civilsamhället har för utsatta grupper. Missionsförsamlingen är inte 
bidragsberättigad till kultur- och fritidsnämndens investeringsbidrag. 
Verksamhetens betydelse för lokalsamhället motiverar ett kommunalt bidrag 
därför ställer sig kultur-och fritidsnämnden bakom 
kommunledningsförvaltningens förslag att bevilja Hudiksvalls 
missionsförsamling ett investeringsbidrag på 385 500 kronor.  
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Beslutsgång 

Emelie Gustafsson (M), Per Palm (C), Per Helander (C) och Najib Bege (S) 
yrkar bifall till yttrandet.  

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag 2024-03-06 § 22 Ansökan om investeringsbidrag till 
energisparåtgärder för Hudiksvalls missionsförsamlings lokaler på Kapellgatan 

Yttrande över Missionskyrkans ansökan om investeringsbidrag 

Protokollsutdrag KSAU 2024-02-15 § 29 Ansökan om investeringsbidrag 
föreningsägd anläggning, Hudiksvalls missionsförsamling Missionskyrkan 
Hudiksvall 

Beslutet skickas till 

Kommunstyrelsen 
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§ 29 Dnr KOF-2024-000006 - 800 

Meddelanden för kännedom 2024 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att anteckna informationen för kännedom.  

Sammanfattning 

Till dagens sammanträde har nedanstående meddelanden delgetts nämnden för 
kännedom: 

- Kommunstyrelsen 2024-03-05 § 35 Handelsstrategi för Hudiksvalls kommun 

- Kommunstyrelsen 2024-03-05 § 38 Revidering av inköpsriktlinje 

- Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2024-03-06, digitalt justerat 

- Nationella minoriteter och minoritetsspråk – kulturutbud, mars-maj 2024 

- Kommunfullmäktige 2024-02-26 § 7 Begäran om entledigande från uppdrag 
som ledamot i Kultur- och fritidsnämnden, Anders Schmidt (KD) 

- Kommunfullmäktige 2024-02-26 § 4 Revisionsrapport - Granskning av 
kommunens arbete med barnkonventionen  
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§ 30 Dnr KOF-2024-000005 - 800 

Återrapport delegationsbeslut 2024 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar 

att godkänna redovisning av beslut fattade på delegation. 

Sammanfattning 

Kultur- och fritidsnämnden har överlåtit sin beslutanderätt till utskott, 
ordförande samt till förvaltningschef enligt fastställd delegeringsordning. 
Förvaltningschef har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 
enhetschefer och arbetsledare som i sin tur har vidaredelegerat rätten att besluta 
i vissa ärenden. Dessa beslut ska redovisas till kultur- och fritidsnämnden. 
Redovisningen innebär inte att nämnden får ompröva eller fastställa 
delegeringsbesluten. Däremot får nämnden återkalla beslutanderätt.  

Beslutsunderlag 

Återrapport delegationsbeslut 2402 
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§ 31 Dnr KOF-2024-000004 - 800 

Nämnden informerar 2024 

Sammanfattning 

Emelie Gustafsson (M), Lisa Östberg (C) och Gerd Olsson (S) informerar om 
dialogdag Bildningsresan den 11 mars tillsamammans med olika studieförbund. 
Dialogen handlade bland annat om samarbete mellan kommunen och 
studieförbunden.   

Lotta Beiersdorf (S) informerade om den dagliga verksamhetens 
konstutställning på galleri 316 Kubik den 10–12 mars. Cirka 80 - 90 besökare 
deltog på invigningen.  

Per Helander (C) informerade att Forsa folkdanslag skänkt 20 000 kr till 
Hälsinge Låtverkstad samt 5000 kr till dansgruppen Schvung.  

Per Palm (C) informerar om deltagande på Vinterparken på Möljen där Sveriges 
tomtar hade sitt årsmöte.  

Marita Haals Skoog (V) informerar om deltagande på teaterföreställningen 
Gummitarzan som är en föreställning av elever på Västra skolan samt Anpassad 
grundskola skapad tillsammans med Glada Hudik-teatern. Marita har även varit 
på Hedebacken, Mulle Meck samt aktivitetsdag på Hudiksvalls bibliotek på 
sportlovet.  

Marie Olsson (C) informerar om utställningen av en tredelad altartavla på 
Hälsinglands museum. Altartavlan återfinns vanligtvis i Bollnäs kyrka. Före 
detta ärkebiskop KG Hammar genomförde is samband med utställningen en 
föreläsning.  
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§ 32 Dnr KOF-2024-000003 - 800 

Förvaltningen informerar 2024 

Sammanfattning 

Förvaltningschef Anna Lindqvist informerar om: 

- Sjukfrånvaro 

- Medarbetarenkät 

- Vad kultur- och fritidsförvaltningen gör bra och hur de fina resultaten kan 
behållas 

- Fastighetsfrågor 

- Världens bibliotek 

- Badhuset i Hudiksvall 70 år 

- Vinterparken på Möljen 

- Glada Hudik-teatern 

- Sportlovet 

 

Ordförande tackar för informationen.   
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§ 33 Dnr KOF-2024-000007 - 800 

Eventuellt tillkommande ärenden och övriga frågor 

Sammanfattning 

Per Almberg (M) frågar hur det ser ut med larm på nämndens lokaler med 
hänsyn till det inbrott som skett på badhuset i Hudiksvall.  

Förvaltningschefen svarar att diskussion om införande av larm pågår med 
Tekniska förvaltningen.  
 

Per Almberg (M) frågar hur förvaltningen resonerar kring att 
Demokrativerkstaden har tvingats ställa in tillfällen då skolklasser inte anmäler 
sig.  

Förvaltningschefen svarar att diskussioner förs med lärandeförvaltningens chef 
om hur detta ska fungera framgent.  
 

Kent Sjöberg (KD) frågar om nämnden kan få en lägesbeskrivning om hur 
utredningen kring Fritidsbanken fortskrider. 

Förvaltningschefen svarar att dialog pågår med RF-SISU, Strands IF, 
Fritidsbanken nationellt samt andra förvaltningar i Hudiksvalls kommun. 
Förvaltningschefen hoppas kunna presentera en färdig utredning tills nästa 
kultur- och fritidsnämnd den 2 maj.    
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§ 16    


Anmälan av tillkommande ärenden och övriga frågor 


Sammanfattning 


Per Almberg (M) frågar hur det ser ut med larm på nämndens lokaler med 
hänsyn till det inbrott som skett på badhuset i Hudiksvall.  


Per Almberg (M) frågar hur förvaltningen resonerar kring att 
Demokrativerkstaden har tvingats ställa in tillfällen då skolklasser inte anmäler 
sig.  


Kent Sjöberg (KD) frågar om nämnden kan få en lägesbeskrivning om hur 
utredningen kring Fritidsbanken fortskrider. 


 


Svar ges i § 33  
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§ 17 Dnr KOF-2023-000020 - 102 


Val av ersättare till kultur- och fritidsnämndens 


arbetsutskott 2023–2026  


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att välja Kent Sjöberg (KD) till ersättare i kultur- och fritidsnämndens 
arbetsutskott. 


Beslutsunderlag 


Protokollsutdrag KF 2024 02-26 § 7 Begäran om entledigande från uppdrag 
som ledamot i Kultur- och fritidsnämnden, Anders Schmidt (KD). 
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§ 18 Dnr KOF-2023-000015 - 102 


Val av representant till Demokrativerkstad från 


oppositionen 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att välja Kent Sjöberg (KD) till ordinarie representant för 
Demokrativerkstaden.  


Sammanfattning 


Övriga representanter i Demokrativerkstaden är Emelie Gustafsson (M) som 
ordinarie samt Najib Bege (S) och Marita Haals Skoog (V) som ersättare.
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§ 19 Dnr KOF-2024-000002 - 042 


Ekonomisk rapport 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att godkänna den ekonomiska rapporten per 29 februari.  


Sammanfattning 


Förvaltningschef Anna Lindqvist redogör för utfall per 29 februari 2024,  
570 tkr.  


Förvaltningschefens kommentarer 


Generellt: 
Personalomkostnaderna, dvs sociala avgifter och liknande, kommer att bli 
högre än budget. Kommunstyrelsen har aktiverat den så kallade RUR:en vilket 
innebär att nämnderna tillåts göra ett visst underskott med anledning av detta. 


Enheterna:  


Bidrag och stöd – utbetalningen av bidraget till allmänna samlingslokaler sker i 
mars. 


Kulturskola – Personalkostnaderna är högre än budget. Utredning pågår. 
Samtliga medarbetare är budgeterade så avvikelsen bör ha en teknisk orsak.  


Resurscentrum för teknik och naturvetenskap – Den stora avvikelsen beror på 
flera olika saker, exempelvis: Kostnader som ska gå på byggprojektet har 
hamnat fel. Hyran är felperiodiserad. Dessa saker kommer att rättas till i 
marsrapporten. 


 


Ordförande tackar för informationen.  


 


Beslutsunderlag 


Ekonomisk uppföljning 2024–02 
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§ 20 Dnr KOF-2023-000037 - 042 


Verksamhetsrapport helår 2023 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att godkänna kultur- och fritidsnämndens verksamhetsrapport för helåret 2023 


Sammanfattning 


Förvaltningschef Anna Lindqvist föredrar ärendet. 


Kultur- och fritidsnämndens Verksamhetsrapport helår 2023 presenterar och 
analyserar det ekonomiska resultatet och beskriver personalsituationen. 
Rapporten analyserar även nämndens kvalitativa åtagande och måluppfyllelse 
under året. 


Nämnden redovisar ett negativt ekonomiskt resultat (-463 tkr) med stora 
positiva respektive negativa avvikelser i förvaltningens olika enheter. Det är 
biblioteken som har haft de största ekonomiska problemen under året. Det har 
varit flera samverkande orsaker som påverkat ekonomin negativt. En aspekt är 
att verksamheten inte har hunnit ställa om ekonomin i relation till sitt stora 
utvecklingsarbete. De ekonomiska förutsättningarna för biblioteket har 
hanterats i budgetarbetet och kommer att rättas till under 2024. 


Under året har det funnits en oro för resultatet för badhusen som till stor del är 
beroende av intäkter från besökare. Tack vare att medarbetarna på baden gjort 
ett stort jobb, dels i samband med de stora översvämningar som inträffade på 
badet i Hudiksvall, dels för att vidareutveckla verksamheten och locka fler 
badande, har man ändå i stort sett klarat att hålla budgeten. 


Det har varit en positiv utveckling inom kultur- och fritidsnämndens 
målområden. Ett exempel som fått genomslag i hela förvaltningen är nämndens 
uppdrag inom området demokratiarbete och mänskliga rättigheter samt 
integrationsprojektet Samverkan Gävleborg 2022. Detta har lett till att fler 
medarbetare med kompetens inom området social hållbarhet knutits till 
förvaltningen. Ett ökat fokus på frågorna i hela förvaltningen har bidragit till en 
positiv verksamhetsutveckling och måluppfyllelse. 


De senaste åren har varit omvälvande för föreningslivet. Pandemin och 
inflationens påverkan skiljer stort mellan föreningarna. Den mest oroande 
trenden är att många barn som var i åldern att börja idrotta under pandemin 
inte har hittat till idrotten efter pandemin. Flera föreningar har haft problem att 
få in ledare efter pandemin. Inflationen och höga elpriser har lett till problem 
för föreningar med stora omkostnader. Kultur- och fritidsnämnden har i några 
fall stöttat dessa föreningar med förskottsutbetalningar av bidrag och något 
extra bidrag.  
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Beslutsunderlag 


Protokollsutdrag 2024-03-06 § 17 Verksamhetsrapport 2023 


Tjänsteutlåtande - Verksamhetsrapport helår 2023 


Verksamhetsrapport helår 2023 2024-02-12 


Beslutet skickas till 


Enhetscheferna 


Kommunikationsenheten 
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§ 21 Dnr KOF-2023-000191 - 008 


Internremiss: Motion om införande av ett föreningsråd i 


Hudiksvalls kommun 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att anta yttrandet och skicka det till kommunledningsförvaltningen. 


Reservationer 


Lisa Östberg (C) reserverar sig mot beslutet.  


Sammanfattning 


Fritidsutvecklare Richard Karlsson föredrar ärendet.  


Kommunledningsförvaltningen önskar yttrande från kultur-och fritidsnämnden 
gällande motion från Jesse Ljung (C) och Sven Bergström Trolin (C) om 
införande av ett föreningsråd i Hudiksvalls kommun. 


Motionen föreslår att Hudiksvalls kommun inför ett föreningsråd som kan ge 
föreningar rådgivning i deras arbete med att utveckla planer och mål, 
ekonomisk planering och hållbarhet samt marknadsföring och kommunikation. 
Det bör också vara en ambition att på sikt inrätta en föreningsbyrå som kan ge 
konkret service och vara föreningslivet behjälpligt på olika sätt. Kultur och 
fritid har en rådgivande roll till föreningar inom kultur, fritid, friluftsliv, 
allmänna samlingslokaler och evenemang. Därmed arbetar kultur- och 
fritidsförvaltningen med de frågor som motionen föreslår för de föreningarna. 
Arbetet med de föreningarna varierar dock utifrån de stöd dom efterfrågar. 


Utdrag ur kultur och fritidsnämndens nämndsplan: 


•”stöd till föreningar inom kultur, fritid, friluftsliv, allmänna samlingslokaler och 
evenemang. Den ansvarar för strategiska kultur- och fritidsfrågor, samordning 
av friluftsfrågor samt kommunövergripande frågor inom social hållbarhet, 
folkhälsopolitik och ungdomsinflytande.” 


Kultur och fritidsförvaltningens förvaltningsledning ansvarar för: 


• ”Kultur- och fritidsförvaltningen driver strategiska kultur- och fritidsfrågor. 
Detta arbete sker exempelvis genom rådgivning och stöd till olika kultur- och 
fritidsaktörer. Förvaltningen har en samordnande roll i kultur- och fritidsfrågor 
mellan föreningar, samt mellan kommunala förvaltningar, kommunala bolag, 
institutioner och privata aktörer.” 


Föreningar kan också ha tillgång till andra organisationer som har rådgivande 
funktioner som exempelvis RF-SISU, Folkets hus och parker, Region 
Gävleborg och olika bildningsförbund.  







 


Kultur- och fritidsnämnden 


PROTOKOLL 
Sida 


11(29) 


Sammanträdesdatum 


2024-03-20 
 


 


  
 


 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


     


 


Den samlade bedömningen från kultur- och fritidsförvaltningen är att motionen 
bör avslås.  


Beslutsgång 


Lisa Östberg (C) yrkar på att ej anta yttrandet och yrkar istället på att motionen 
ska bifallas.  


Ordförande ställer proposition mellan arbetsutskottets förslag att anta yttrandet 
mot Lisa Östbergs (C) förslag att ej anta yttrandet och istället bifalla motionen 
och finner att nämnden beslutar enligt arbetsutskottets förslag att anta 
yttrandet.  


Beslutsunderlag 


Protokollsutdrag 2024-03-06 § 26 Internremiss: Motion om införande av ett 
föreningsråd i Hudiksvalls kommun 


Tjänsteutlåtande - Internremiss: Motion om införande av ett föreningsråd i 
Hudiksvalls kommun  


Motion - Inför ett föreningsråd i Hudiksvalls kommun 


Beslutet skickas till 


Kommunledningsförvaltningen 
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§ 22 Dnr KOF-2024-000055 - 805 


Inrättande av utvecklingsbidrag för fritidsföreningar 


med LOK-stöd 


 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att inrätta ett Utvecklingsbidrag för fritidsföreningar med kommunalt  
LOK-stöd samt,  


att bidraget finansieras via de ökade anslaget för föreningsbidrag 


Sammanfattning 


Fritidsutvecklare Richard Karlsson föredrar ärendet.  


Kultur- och fritidsförvaltningen gör kontinuerligt översyn av de bidrag som 
finns inom kommunen och föreningslivets behov. De senaste åren har drabbat 
föreningslivet inom fritid negativt genom minskat antal aktiva, ledare och ökade 
kostnader m.m. De negativa konsekvenserna leder till att föreningslivet får 
svårare att bedriva verksamhet och behöver arbeta med kreativa lösningar. 


I dialogen med föreningslivet och arbetet kopplat till dom idrottspolitiska 
viljeinriktningarna efterfrågade föreningslivet bättre förutsättningar att kunna 
anpassa sig och möta kommuninvånarna på kreativare sätt genom ex 
översättning av material, ekonomiska medel för uppstarten av nya grupper, 
inköp av specialutrustning för parasportverksamhet, aktiviteter utanför 
ordinarieverksamhet m.m.  


Hudiksvalls kommun idag har idag ett bidrag för verksamhet genom det 
kommunala LOK-bidraget. Bidraget har en god funktion för långsiktigt 
återkommande aktiviteter men skapar inte förutsättningar för tillfälliga 
aktiviteter eller uppstart av nya aktiviteter.  


Kultur och fritidsförvaltningen föreslår därför ett inrättande av ett 
utvecklingsbidrag inom fritid för att främja utveckling av eller nya 
föreningsverksamheter för föreningar som rapporterar barn- och 
ungdomsaktiviteter 


Bidragsreglemente  


* Bidraget beviljas för nya föreningsverksamheter eller utveckling av befintliga 
aktiviteter 


* Föreningen uppbär kommunalt lokalt aktivitetsstöd (Kommunalt LOK-stöd) 


* Bidrag kan beviljas upp till 5 000 kr 
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* Bidraget kan inte beviljas till löpande driftkostnader  


* Bidraget kan inte beviljas till befintliga eller ordinarie verksamheter 


Ansökningsprocess 


Ekonomiska medel tillsätts februari och augusti. När avsatta medel är 
förbrukade stängs ansökan.   


Förvaltningens motivering  


Förvaltningen bedömer att föreningslivet får allt svårare att hitta och behålla 
medlemmar och ledare. Inom kommunens föreningsliv finns kunskaper och 
idéer för hur dom skulle kunna arbeta med sina utmaningar. Genom att inrätta 
ett bidrag med fokus på utveckling som kan användas kreativt och 
lösningsfokuserat bedömer förvaltningen att aktiviteten i föreningslivet och 
kommunen skulle öka.  


I kultur och fritidsnämndens budget finns avsatta medel för föreningslivet som 
tidigare används för att stötta föreningar med en ansträngd ekonomi. 
Kostnaderna hos föreningarna fortsätter att öka och vi behöver arbeta 
tillsammans med föreningslivet inom fritid för att hitta andra arbetssätt. Vi kan 
genom ett utvecklingsbidrag skapa möjligheter och incitament för föreningslivet 
att hitta lösningar och möjligheter.  


Förvaltningen föreslår att 200 000 kr av de avsatta medlen för föreningsbidrag 
prioriteras till Utvecklingsbidraget. Att medel tilldelas i två perioder, 100 000 kr 
i februari och 100 000 kr i augusti, för att ge en jämnare fördelning mellan 
föreningarnas olika säsongen. Att bevilja max 5 000 kr gör att flera föreningar 
kan beviljas beslut och bedömningen är att bidragsnivån bör öka 
föreningsaktiviteterna. 


Konsekvenser 


Bidraget ökar den sociala och ekonomiska hållbarheten genom att föreningar 
får förutsättningar till att exempelvis inkludera fler målgrupper, förhindra 
avhopp, nya typer evenemang eller popup verksamheter.   


Instiftande av ett bidrag för ändamålet ger kommunen en opartiskhet gentemot 
föreningarna inom fritid.  


Att prioritera medel från kultur och fritidsnämnden som tidigare används för 
att stötta ekonomiskt utsatta föreningar kan leda till en högre återhållsamhet vid 
eventuella oförutsedda händelser. Bidraget ger dock möjligheter för 
föreningarna att skapa andra inkomstkällor.  


Beslutsgång 


Per Palm (C), Kent Sjöberg (KD) och Emelie Gustafsson (M) yrkar bifall till 
förslaget.  
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Beslutsunderlag 


Protokollsutdrag 2024-03-06 § 29 Inrättande av utvecklingsbidrag för 
fritidsföreningar med LOK-stöd 


Tjänsteutlåtande - Inrättande av utvecklingsbidrag för fritidsföreningar med 
LOK-stöd 


Beslutet skickas till 


Fritidsutvecklare Richard Karlsson 


RF-SISU Gävleborg 
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§ 23 Dnr KOF-2024-000065 - 805 


Uppdaterade regler för ungkulturpengar 2024 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att uppdatera regler för ungkulturpengar enligt förslag nedan: 


• Målgruppen för bidraget är ungdomar mellan 13 och 20 år folkbokförda i 
Hudiksvalls kommun. Den som söker stödet och genomför arrangemanget gör 
det som privatperson. En ansökan kan omfatta max 10 000 kr. En sökande kan 
beviljas ungkulturpengar högst två gånger om året och bara en gång för ett och 
samma projekt. 


• Förutsättning för ansökan ska vara ett projekt, det måste alltså ha en tydlig 
början och slut.  


• Projektet ska vara publikt och tillgängligt för allmänheten. Det får inte vända 
sig till en mindre grupp människor eller vara ett privat evenemang. 


• Den sökande kan inte avlöna sig själv eller skänka bidraget till välgörenhet. 


• Projektet utgår inte för att täcka utgifter för inventarier (till exempel datorer 
eller filmkameror)  


• Projektet kan inte användas för att täcka förluster eller utgifter i ett projekt 
som redan är genomfört. 


• Projektet finansierar inte verksamheter som anordnas i kommunala 
förvaltningars egen regi eller andra institutioners ordinarie verksamhet. 


• Kontanta medel delas ut i samband med beslut alternativt som betalning av 
faktura eller rekvisition. 


Sammanfattning 


Kulturutvecklare Mélanie Platzgummer föredrar ärendet. 


Målet med ungkulturpengar är att stimulera ungdomars kreativitet och ska ge 
verksamheter som präglas av mångfald och variation. Den sökande kan idag 
vara mellan 13 och 25 år och söka om max 10 000 kronor. Verksamheten eller 
arrangemanget måste vara offentligt och riktat till ungdomar. Det ska 
genomföras inom Hudiksvalls kommun. Regelverket lutar sig idag till stor del 
på förvaltningens allmänna bestämmelser för kulturbidrag som i huvudsak är 
utformade för föreningslivet. Bidrag utgår idag ej som kontanta medel, utan 
som utbetalning mot uppvisande av kvitto för utlägg alternativt betalning av 
faktura/rekvisition för de omkostnader som beviljats. Att bidraget ej utgår som 
kontanta medel förutsätter ofta möjlighet till egen finansiering av inköp inför 
arrangemang vilket fungerar exkluderande. Även det breda åldersspannet på 
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sökande i kombination med enkla ramar gör att bidraget haft svårt att rikta sig 
mot en tydlig målgrupp.   


Förvaltningens motivering  


Bidraget utgår idag ej som kontanta medel och ställer ofta krav på tillgång till 
egen finansiering. Uppdateringen ger alla barn och ungdomar mellan 13 och 20 
år större möjlighet att söka bidraget oavsett ekonomiska förutsättningar i 
hemmet och blir därmed en ingång till att engagera sig i och utveckla 
Hudiksvalls kulturliv  


Beslutsgång 


Emelie Gustafsson (M) yrkar bifall till förslaget.  


Beslutsunderlag 


Protokollsutdrag 2024-03-06 § 25 Uppdaterade regler för ungkulturpengar 2024 


Tjänsteutlåtande - Uppdaterade regler för ungkulturpengar 2024 
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§ 24 Dnr KOF-2024-000017 - 042 


Budgetäskande 2025 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att äska medel till följande investeringar 2025: 


* de årliga investeringsmedlen på 400 000 kronor till inventarier kvarstår enligt 
plan 


* 800 000 kronor till inventarier fritidsgård Iggesund 


att skapa beredskap på 5-års sikt för 


• badhus 


• kombinerad idrotts- och matchhall  


att äska medel till följande ökade driftskostnader 2025 och framåt 


• ökade internhyror 


• ökade personalomkostnader 


Sammanfattning 


Förvaltningschef Anna Lindqvists kommentarer till äskandena: 


I budgeten är 400 000 kronor avsatta årligen för investeringsmedel till 
inventarier i kultur- och fritidsförvaltningen. Bakgrunden till denna budgetpost 
är att det finns ständiga behov av att utveckla de cirka 50 anläggningar som 
nämnden ansvarar för, exempelvis med matchur, ljudanläggningar, sarger, mål, 
möbler, med mera. 


Fritidsgården i Iggesund är inrymd i externa lokaler. I samband med att den nya 
skolan byggs i Iggesund kommer det att frigöras utrymme i kommunens lokal, 
Timmerstocken. En flytt av fritidsgården till Timmerstocken skulle bli en 
besparing för kommunen. Dessutom skulle det innebära bättre förutsättningar 
för samarbeten mellan fritidsgården och biblioteksfilialen som finns i samma 
byggnad. Vid en flytt kommer det att uppstå behov av nya inventarier och vissa 
anpassningar av lokalerna. Det är oklart när skolan kan lämna lokalerna, 
tjänstemän på tekniska förvaltningen tror att det kan bli aktuellt under 2025. 


I kultur- och fritidsnämndens nämndsplan finns visionen om ett nytt badhus. 
Då de befintliga badhusen börjar bli gamla och att det tar cirka 5 år att planera 
och projektera för ett nytt badhus behöver kommunen ha beredskap för om 
och hur ett nytt badhus ska uppföras. 


I kultur- och fritidsnämndens nämndsplan finns visionen om en ny idrottshall. 
Utvecklingen inom idrotten i Hudiksvall har lett till att föreningslivet har behov 
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av en idrottshall i form av en matcharena. Basketen har blivit större och 
behöver utrymme för sina matcher. Strands damer kommer att kvala och har 
goda möjligheter att gå vidare till allsvenskan. Dessutom finns det just nu en 
oro för skicket på Idrottshallen i Hudiksvall.  


Kommunens internhyressystem är indelat i treårsperioder, där internhyrorna 
justeras utifrån ökade driftskostnader vart tredje år. I och med den höga 
inflationen på senare tid har tekniska förvaltningen förvarnat om att det 
kommer att bli förhållandevis höga hyreshöjningar 2025. Cirka ¼-del av kultur- 
och fritidsnämndens nettobudget är hyror. Stora hyreshöjningar kommer att slå 
direkt mot nämndens verksamhet. 


De senaste åren har personalomkostnaderna ökat dramatiskt. För 2024 har 
kommunstyrelsen beslutat att använda den så kallade RUR:en för att hjälpa 
nämnderna att hantera de ökade kostnaderna 2024. Behovet av kompensation 
för ökade personalomkostnader finns kvar även under 2025.  


Beslutsgång 


Emelie Gustafsson (M) och Lotta Beiersdorf (S) yrkar bifall till förslaget.   


Beslutsunderlag 


Tjänsteutlåtande - Budgetäskande 2025 


Beslutet skickas till 


Ekonomichefen 


Kommunstyrelsens ordförande 
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§ 25 Dnr KOF-2024-000066 - 806 


Förändrade taxor Hudiksvalls teater och KomTek 2025 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att införa nya taxor på Hudiksvalls Teater 


• halvdag, max fyra timmar:  


o Föreningstaxa, subventionerad 500 kronor 


o Föreningstaxa 700 kronor 


o Kommuntaxa 500 kronor 


o Normaltaxa 1 800 kronor 


• heldag: 


o Föreningstaxa, subventionerad 800 kronor 


o Föreningstaxa 1 200 kronor 


o Kommuntaxa 800 kronor 


o Normaltaxa 3 000 kronor 


att sänka taxan för kurser på KomTek till 330 kronor per deltagare samt; 


att beslutet gäller från och med 1 januari 2025. 


Sammanfattning 


Förvaltningschef Anna Lindqvist föredrar ärendet.  


Förvaltningen ser behov av att justera taxorna på Hudiksvalls Teater och på 
KomTek. Under 2023 och 2024 har ny teknik installerats i Hudiksvalls teater 
för att bättre anpassa lokalen till föreläsningar. För att ge möjlighet till fler att 
kunna hyra teatern vill förvaltningen införa en ny fyra timmarstaxa. 
Förhoppningen är att kommunala förvaltningar eller privata aktörer ska kunna 
ha kurser eller liknande när det nu finns projektor med filmduk, mikrofoner 
och myggor att använda. 


En jämförelse har gjorts med taxorna för Kulturhuset Glada Hudik och med 
Söderhamns teater och då ser man att nuvarande taxor för teatern är låga. Detta 
samt att utrustningen i lokalen har utökats motiverar att även övriga taxor höjs 
med mer än index för 2025 för att ligga mer i nivå med liknande lokaler. 
Hudiksvalls teater har dock ett mycket mindre utbud och sämre standard vad 
gäller servering, loger och publikstolar vilket gör att de föreslagna taxorna även i 
fortsättningen kommer att vara relativt låga.  
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I nya taxorna kommer det att ingå två timmar vaktmästarservice samt teaterns 
befintliga utrustning. Om hyresgästen behöver mer vaktmästartid finns det 
redan en taxa för extra personal i kultur- och fritidsförvaltningen. 


Efter pandemin har det varit svårt att fylla kurserna på KomTek. En förklaring 
kan vara att KomTek i Hudiksvall har bland de högsta avgifterna i landet. Höga 
avgifter för frivillig verksamhet för barn och unga ligger inte i linje med 
kommunens förhållningssätt vid övriga fritidsaktiviteter, exempelvis är vi en av 
de kommuner i landet som har en avgiftsfri kulturskola. Syftet med KomTeks 
frivilliga kurser är att öka den tekniska kunskapen och tekniska självförtroendet 
hos deltagarna. Långsiktigt jobbar verksamheten för kompetensförsörjningen 
hos företagen i kommunen. 


Förslaget innebär inte att avgiften tas bort. Kurserna på KomTek och 
kulturskolans frivilliga undervisning är organiserade på olika sätt. Kulturskolans 
undervisning löper på regelbundet år efter år för eleven. Kurserna på KomTek 
är avgränsade. De är öppna för 8 deltagare och pågår i femveckorsperioder på 
olika teman. Under en period pågår fyra kurser parallellt, på olika veckodagar. 
Kulturskolan har en rutin för hur man tar in nya elever när gamla slutar under 
terminen. På KomTek är det inte möjligt på samma sätt att ta in nya elever 
eftersom kursperioden är mycket kortare och sker i grupp.  


Under loven arrangerar KomTek gratis kurser. Efter pandemin har KomTek 
börjat med att minst en gång per termin arrangera en digital kurs, så elever 
utanför centralorten har möjlighet att delta i verksamheten.  


Beslutsgång 


Per Helander (C) yrkar på att attsatsen "fyra timmar" ändras till "halvdag, max 
fyra timmar". Per Almberg (M), Emelie Gustafsson (M) och Kent Sjöberg (KD) 
yrkar bifall till Per Helanders (C) förslag. 


Ordförande ställer proposition mellan arbetsutskottets förslag "fyra timmar" 
mot Per Helanders (C) förslag "halvdag, max fyra timmar" och finner att 
nämnden beslutar enligt Per Helanders (C) förslag.  


Beslutsunderlag 


Protokollsutdrag 2024-03-06 § 19 Förändrade taxor Hudiksvalls teater och 
KomTek 2025 


Tjänsteutlåtande - Förändrade taxor på Hudiksvalls Teater och KomTek 2025 


Beslutet skickas till 


Monica Sporrong, administratör 


Ulrika Ringnér, enhetschef badhus, hallar och teatern 


Åsa Forsman, enhetschef KomTek 
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§ 26 Dnr KOF-2024-000063 - 004 


Dokumenthanteringsplan revidering 2024 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att anta förslaget till bifogad dokumenthanteringsplan 


Sammanfattning 


Förvaltningschef Anna Lindqvist föredrar ärendet.  


Kultur- och fritidsnämndens dokumenthanteringsplan är en förteckning över 
de handlingstyper som förekommer i verksamheten och redogör för hur de 
olika handlingstyperna ska hanteras. Dokumenthanteringsplanen talar bland 
annat om hur handlingarna ska förvaras, vilka som ska bevaras eller gallras, 
tidpunkt för gallring och när handlingarna kan ställas av till kommunens 
centralarkiv. 


Dokumenthanteringsplanen behöver revideras kontinuerligt. Föreliggande 
förslag har uppdaterats då de av förvaltningens avtal som tidigare sparades i 
avtalsdatabasen nu sparas i Ciceron, dvs kommunens ärendehanteringssystem. 
Medarbetarnas friskvård hanterades tidigare med kvitton, nu hanteras den via 
Wellnet. Medarbetarnas anställningsavtal skickades tidigare till personalenheten, 
nu registreras de i Personic. Ett nytt avsnitt under rubriken ”kommunikation” 
beskriver hur förvaltningens bilder sparas.  


Beslutsgång 


Mikael Andersson (S) yrkar bifall till förslaget.  


Beslutsunderlag 


Tjänsteutlåtande - Dokumenthanteringsplan revidering 2024 


Dokumenthanteringsplan Kultur- och fritidsförvaltningen reviderad 2024 


Beslutet skickas till 


Förvaltningssekreterare Siv  


Centraldiariet 
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§ 27 Dnr KOF-2024-000023 - 039 


Internkontrollplan 2024 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att följande rutiner ska ingå i kultur- och fritidsnämndens internkontrollplan för 
2024: 


• Arbetsmiljö: Välfungerade former för förvaltningens personalmöten.  


• Arbetsmiljö: Testas badhuspersonalens livräddningskunskap enligt rutinen? 


• Arbetsmiljö: Uppföljning av riskbedömningarnas handlingsplaner. 


• GDPR: Finns rutiner och följs de för lagringsminimering av e-tjänster. 


Sammanfattning 


Förvaltningschef Anna Lindqvist föredrar ärendet.  


Kommunfullmäktiges reglemente för internkontroll syftar till att säkerställa ett 
upprätthållande av en tillfredställande internkontroll.  


Enligt KL 6 kap. 6 § ska nämnden inom sitt område se till att verksamheten 
bedrivs i enlighet med de mål och riktlinjer som fullmäktige har bestämt samt 
de föreskrifter som gäller för verksamheten. 


De skall också se till att den interna kontrollen är tillräcklig samt att 
verksamheten bedrivs på ett i övrigt tillfredställande sätt.  


De risker som ska ingå i kultur- och fritidsnämndens internkontrollplan har 
analyserats i en risk- och väsentlighetsbedömning.  


Beslutsgång 


Mikael Andersson (S) yrkar bifall till förslaget.    


Beslutsunderlag 


Internkontrollplan 2024 


Risk- och väsentlighetsbedömning 
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§ 28 Dnr KOF-2023-000202 - 805 


Ansökan om investeringsbidrag till energisparåtgärder 


för Hudiksvalls missionsförsamlings lokaler på 


Kapellgatan 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att lämna nedanstående yttrande angående Hudiksvalls missionsförsamlings 
ansökan om energisparåtgärder till kommunstyrelsen.    


Sammanfattning 


Förvaltningschef Anna Lindqvist föredrar ärendet.  


Missionsförsamlingen Hudiksvall har inkommit med en ansökan om 
investeringsbidrag. Föreningen har gjort en utredning i syfte sänka 
energiåtgången i sina kyrkolokaler på Kapellgatan. Till sin hjälp har man haft 
kommunens energi – och klimatrådgivare. Utifrån utredningens resultat har 
man tagit fram åtgärdsplan för en investering. Enligt offerter uppgår denna 
investering till 1 285 000 kronor. Investeringen avser isolering, fönster och 
ventilation med återvinning. Föreningen söker statligt bidrag från Boverket med 
642 500 kronor och 385 500 kronor från Hudiksvalls kommun. Resterande del 
finansierar man med egen arbetsinsats och egna medel. Ärendet hanterades av 
kommunstyrelsens allmänna utskott 2024-02-15. Där beslutades att lämna över 
ärendet till kommunstyrelsen utan eget förslag i avvaktan på att ärendet 
kompletteras med ytterligare underlag. Kultur- och fritidsnämnden har fått 
ärendet för yttrande.    


Yttrande 


Hudiksvalls missionsförsamling får lokalt aktivitetsstöd från kultur- och 
fritidsnämnden till sin scoutverksamhet. Det är värdefullt för kommunen att det 
finns ett brett utbud av fritidsaktiviteter för barn och unga, där har frikyrkorna 
en viktig roll. Hudiksvall missionsförsamling är även representerade i 
kommunens nätverk för social hållbarhet. Kyrkorna har en tradition av att 
engagera sig i sociala frågor och bidrar på så sätt till den viktiga roll som 
civilsamhället har för utsatta grupper. Missionsförsamlingen är inte 
bidragsberättigad till kultur- och fritidsnämndens investeringsbidrag. 
Verksamhetens betydelse för lokalsamhället motiverar ett kommunalt bidrag 
därför ställer sig kultur-och fritidsnämnden bakom 
kommunledningsförvaltningens förslag att bevilja Hudiksvalls 
missionsförsamling ett investeringsbidrag på 385 500 kronor.  
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Beslutsgång 


Emelie Gustafsson (M), Per Palm (C), Per Helander (C) och Najib Bege (S) 
yrkar bifall till yttrandet.  


Beslutsunderlag 


Protokollsutdrag 2024-03-06 § 22 Ansökan om investeringsbidrag till 
energisparåtgärder för Hudiksvalls missionsförsamlings lokaler på Kapellgatan 


Yttrande över Missionskyrkans ansökan om investeringsbidrag 


Protokollsutdrag KSAU 2024-02-15 § 29 Ansökan om investeringsbidrag 
föreningsägd anläggning, Hudiksvalls missionsförsamling Missionskyrkan 
Hudiksvall 


Beslutet skickas till 


Kommunstyrelsen 
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§ 29 Dnr KOF-2024-000006 - 800 


Meddelanden för kännedom 2024 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att anteckna informationen för kännedom.  


Sammanfattning 


Till dagens sammanträde har nedanstående meddelanden delgetts nämnden för 
kännedom: 


- Kommunstyrelsen 2024-03-05 § 35 Handelsstrategi för Hudiksvalls kommun 


- Kommunstyrelsen 2024-03-05 § 38 Revidering av inköpsriktlinje 


- Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 2024-03-06, digitalt justerat 


- Nationella minoriteter och minoritetsspråk – kulturutbud, mars-maj 2024 


- Kommunfullmäktige 2024-02-26 § 7 Begäran om entledigande från uppdrag 
som ledamot i Kultur- och fritidsnämnden, Anders Schmidt (KD) 


- Kommunfullmäktige 2024-02-26 § 4 Revisionsrapport - Granskning av 
kommunens arbete med barnkonventionen  
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§ 30 Dnr KOF-2024-000005 - 800 


Återrapport delegationsbeslut 2024 


Kultur- och fritidsnämnden beslutar 


att godkänna redovisning av beslut fattade på delegation. 


Sammanfattning 


Kultur- och fritidsnämnden har överlåtit sin beslutanderätt till utskott, 
ordförande samt till förvaltningschef enligt fastställd delegeringsordning. 
Förvaltningschef har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 
enhetschefer och arbetsledare som i sin tur har vidaredelegerat rätten att besluta 
i vissa ärenden. Dessa beslut ska redovisas till kultur- och fritidsnämnden. 
Redovisningen innebär inte att nämnden får ompröva eller fastställa 
delegeringsbesluten. Däremot får nämnden återkalla beslutanderätt.  


Beslutsunderlag 


Återrapport delegationsbeslut 2402 
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§ 31 Dnr KOF-2024-000004 - 800 


Nämnden informerar 2024 


Sammanfattning 


Emelie Gustafsson (M), Lisa Östberg (C) och Gerd Olsson (S) informerar om 
dialogdag Bildningsresan den 11 mars tillsamammans med olika studieförbund. 
Dialogen handlade bland annat om samarbete mellan kommunen och 
studieförbunden.   


Lotta Beiersdorf (S) informerade om den dagliga verksamhetens 
konstutställning på galleri 316 Kubik den 10–12 mars. Cirka 80 - 90 besökare 
deltog på invigningen.  


Per Helander (C) informerade att Forsa folkdanslag skänkt 20 000 kr till 
Hälsinge Låtverkstad samt 5000 kr till dansgruppen Schvung.  


Per Palm (C) informerar om deltagande på Vinterparken på Möljen där Sveriges 
tomtar hade sitt årsmöte.  


Marita Haals Skoog (V) informerar om deltagande på teaterföreställningen 
Gummitarzan som är en föreställning av elever på Västra skolan samt Anpassad 
grundskola skapad tillsammans med Glada Hudik-teatern. Marita har även varit 
på Hedebacken, Mulle Meck samt aktivitetsdag på Hudiksvalls bibliotek på 
sportlovet.  


Marie Olsson (C) informerar om utställningen av en tredelad altartavla på 
Hälsinglands museum. Altartavlan återfinns vanligtvis i Bollnäs kyrka. Före 
detta ärkebiskop KG Hammar genomförde is samband med utställningen en 
föreläsning.  
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§ 32 Dnr KOF-2024-000003 - 800 


Förvaltningen informerar 2024 


Sammanfattning 


Förvaltningschef Anna Lindqvist informerar om: 


- Sjukfrånvaro 


- Medarbetarenkät 


- Vad kultur- och fritidsförvaltningen gör bra och hur de fina resultaten kan 
behållas 


- Fastighetsfrågor 


- Världens bibliotek 


- Badhuset i Hudiksvall 70 år 


- Vinterparken på Möljen 


- Glada Hudik-teatern 


- Sportlovet 


 


Ordförande tackar för informationen.   
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§ 33 Dnr KOF-2024-000007 - 800 


Eventuellt tillkommande ärenden och övriga frågor 


Sammanfattning 


Per Almberg (M) frågar hur det ser ut med larm på nämndens lokaler med 
hänsyn till det inbrott som skett på badhuset i Hudiksvall.  


Förvaltningschefen svarar att diskussion om införande av larm pågår med 
Tekniska förvaltningen.  
 


Per Almberg (M) frågar hur förvaltningen resonerar kring att 
Demokrativerkstaden har tvingats ställa in tillfällen då skolklasser inte anmäler 
sig.  


Förvaltningschefen svarar att diskussioner förs med lärandeförvaltningens chef 
om hur detta ska fungera framgent.  
 


Kent Sjöberg (KD) frågar om nämnden kan få en lägesbeskrivning om hur 
utredningen kring Fritidsbanken fortskrider. 


Förvaltningschefen svarar att dialog pågår med RF-SISU, Strands IF, 
Fritidsbanken nationellt samt andra förvaltningar i Hudiksvalls kommun. 
Förvaltningschefen hoppas kunna presentera en färdig utredning tills nästa 
kultur- och fritidsnämnd den 2 maj.    





